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Vragen van het lid Van Tongeren (GroenLinks) aan de Minister van 
Economische Zaken over het bericht dat delen van het Groninger Forum 
moeten worden gesloopt (ingezonden 9 juni 2015) 

Vraag 1
Bent u op de hoogte van het bericht «Delen van het Groninger Forum worden 
gesloopt»?1 

Vraag 2
Hoe zijn de kosten verdeeld voor het stilleggen van de bouw van het 
Groninger Forum? 

Vraag 3
Is het waar dat het Rijk hier, hetzij rechtstreeks, hetzij via Energiebeheer 
Nederland (EBN) of een andere constructie, aan meebetaalt, nog afgezien van 
de gederfde inkomsten uit gaswinning door de kosten die de Nederlandse 
Aardoliemaatschappij (NAM) maakt? Zo ja, hoeveel? 

Vraag 4
Waarom betaalt het Rijk hier aan mee? 

Vraag 5
Is het waar dat het Rijk met de gemeente Groningen, bouwbedrijf BAM en de 
NAM over de verdeling van de meerkosten voor sloop en versterking 
onderhandelt of onderhandeld heeft? 

Vraag 6
Wie betaalt de meerkosten? 

Vraag 7
Kunt u toezeggen dat Rijk, provincie en gemeente hieraan niet zullen 
meebetalen, afgezien van de gederfde inkomsten uit gaswinning door de 
kosten die de NAM maakt? 

1 RTV Noord; 21 mei 2015

 
 
 
 
kv-tk-2015Z10685
’s-Gravenhage 2015 Tweede Kamer, vergaderjaar 2014–2015, Vragen 1



Vraag 8
Is het waar dat de schade van het stilleggen, de sloop en de versterking 
wordt veroorzaakt door het aardbevingsrisico en de veroorzaker van het 
aardbevingsrisico dus verantwoordelijk is voor de schade? 

Vraag 9
Zijn er meer nieuwbouwprojecten die vanwege het aardbevingsrisico 
stilgelegd zijn? 

Vraag 10
Zijn er meer nieuwbouwprojecten die deels gesloopt moeten worden, omdat 
zij niet aardbevingsbestendig zijn? 

Vraag 11
Hoe worden de kosten verdeeld van de onder vraag 7 en 8 bedoelde 
gevallen?
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